



الباطنة للطاقة  
AL BATINAH POWER

### إستبدال الرئيس التنفيذي

يسر مجلس إدارة شركة الباطنة للطاقة ش.م.ع.ع. ("الشركة") إفادة الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط والمستثمرين الكرام بالآتي:

(١) تعيين الفاضل/ سعود بن حمد الوائلي كرئيس تنفيذي جديد للشركة خلفا للفاضل/ محمد بن علي الرواحي ابتداءً من ٠٧ يوليو ٢٠٢٢ م.

(٢) تعين الفاضل/ سعود الوائلي كضابط الإفصاح وكمحدث رسمي باسم الشركة.

سيغادر الفاضل/ محمد الرواحي شركة الباطنة للطاقة (ش.م.ع.ع) في نفس اليوم ليقوم بمتابعة وظيفته الجديدة.

الفاضل/ سعود الوائلي حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة كارديف متروبوليتان ودرجة البكالوريوس في هندسة الطاقة الكهربائية من جامعة جلاسكو كالدونيان. ارتبط الفاضل/ سعود الوائلي مع عمليات التشغيل والصيانة والإدارة في محطات إنتاج الطاقة وتحلية لمدة تزيد عن ١٢ عاماً.

يرحب مجلس إدارة شركة الباطنة للطاقة (ش.م.ع.ع) بالفاضل/ سعود الوائلي و يثمن جهود الفاضل/ محمد الرواحي التي بذلها للشركة وقيادته الناجحة خلال مدة توليه لمنصب الرئيس التنفيذي.

التوقيع :



ياسوتو تسويوجوتشي

ياسوتو تسويوجوتشي  
أمين سر الشركة

**AL BATINAH POWER COMPANY SAOG**

PO Box 39, PC 103, Bareeq Al Shatti  
Muscat Grand Mall, Flat No. 501  
Building No. 5, Level 1 (South-East)  
Street No. 35, Al Khuwair  
Sultanate of Oman

**شركة الباطنة للطاقة ش.م.ع.ع.**

ص ب ٣٩، الرمز البريدي ١٠٣، بريق الشاطئ  
مسقط جرانند مول، مكتب رقم ٥٠١  
مربع رقم ٥، الطابق الاول (جنوب-شرق)  
شارع رقم ٣٥، الخوير  
سلطنة عمان

Tel. : +968 2439 3300

Fax : +968 2439 3333

www.albatinahpower.com

CR 1092788

Tax Card No. 8058770

## Replacement of Chief Executive Officer

The Board of Directors of Al Batinah Power Company SAOG (the "Company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Stock Exchange and the investors' community as follows:

1. Mr. Saud Hamed Al Waili is appointed as CEO of the Company in replacement of Mr. Mohammed Ali Al Rawahi effective 7 July 2022.
2. Mr. Saud Hamed Al Waili acts as Disclosure Officer and Company Spokesperson of the Company.

Mr. Mohammed Ali Al Rawahi leaves the Company by the same date and pursue new professional challenges.

Mr. Saud Hamed Al Waili holds MBA Degree in Business of Administration from Cardiff Metropolitan University and Bachelor's Degree in Electrical Power Engineering from Glasgow Caledonian University. He has been associated with power and desalination plants operations & maintenance and management for more than 12 years.

The Board of Directors of Al Batinah Power Company SAOG welcomes Mr. Saud Hamed Al Waili and expresses all its gratitude to Mr. Mohammed Ali Al Rawahi for the work completed and projects achieved successfully over the last 3 years within the Company.

Signed by:



Yasuhito Tsuyuguchi  
Company Secretary

